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Απόσπασμα της 

Αριθμ. Συνεδρίασης:    4 / 04-02-2022

Αριθμ. Απόφασης:      11  / 2022

 

ΘΕΜΑ:  Ενημέρωση  του Δημοτικού Συμβουλίου και  έκφραση  γνώμης  επί  του

φακέλου  της  Μελέτης Περιβαλλοντικών    Επιπτώσεων    για   το   έργο:

«Εγκατάσταση      και   λειτουργία   σταθμού  παραγωγής   ηλεκτρικής

ενέργειας από  δύο   (2) φωτοβολταικά πάρκα συνολικής ισχύος 311,434

MW που προτείνονται να εγκατασταθούν το Α) Τμήμα Α: ισχύος 90,559

MW που  βρίσκεται  σε  έκταση  911,31   στρ.  στο   αγρόκτημα   Αγίου

Πνεύματος    Δήμου   Εμμ.Παππά  και  ο  Φ/Β  σταθμός  Β)  Τμήμα  Β,

ισχύος  220,835  MW που  βρίσκεται   σε   έκταση   3.189,61  στρ.   στο

αγρόκτημα Οινούσσας και Ελαιώνα  του  Δήμου  Σερρών,  και συνοδά

έργα (δύο Υποσταθμοί ανύψωσης τάσης 33/400 kV.». 

   Στις Σέρρες σήμερα την 4η του μηνός  ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ του έτους 2022, ημέρα της

εβδομάδος ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ και ώρα 19:00΄, έλαβε χώρα η τακτική μεικτή συνεδρίαση

του  Δημοτικού  Συμβουλίου  Σερρών,  στη  ΔΗ.ΚΕ.  ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.  (αίθουσα  θεάτρου

¨ΑΣΤΕΡΙΑ¨, σύμφωνα με τις διατάξεις  των άρθρων 64, 67 του Ν. 3852/2010 όπως

τροποποιήθηκαν  και  ισχύουν,  την  υπ’  αριθμ. 643/69472/24-09-2021 εγκύκλιο  του

Υπουργείου Εσωτερικών, κατόπιν της αριθμ.  04/28-01-2022 έγγραφης πρόσκλησης

του  Προέδρου  του  Δημοτικού  Συμβουλίου  και  του  υπ΄   αρ.  3158/31-01-2022

εγγράφου περί αναβολής της  Συνεδρίασης  από 02-02-2022 στις  04-02-2022, που

επιδόθηκε  σε όλους τους Δημοτικούς  Συμβούλους,  σύμφωνα με τις  διατάξεις  του

άρθρου 74 του Ν. 4555/2018 (ΦΕΚ 133/19-07-2018 τ.Α’) «Πρόγραμμα Κλεισθένης

I». 
  Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόμιμη απαρτία, σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 2 του

άρθρου 96 του Ν. 3463/2006, δεδομένου ότι σε σύνολο 41 Δημοτικών Συμβούλων, παρόντες

ήταν 40, δηλαδή:

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ:

Κατιρτζόγλου Βασίλειος (Πρόεδρος Δ.Σ.) Μισιρλής Σπυρίδων

Γάτσιος Αθανάσιος (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.) Μιχτσόγλου Δημήτριος

Χράπας Παντελής (Γραμματέας Δ.Σ.) Μπουρβάνης Ζαχαρίας

Γαλάνης Στέργιος Νυχτοπάτης Γεώργιος

Γάτσιος Ιωάννης Παλάζη - Τσοχατζίδη Χρυσάνθη

Γεωργούλας Αντώνιος Πάνου Σωτηρία

Γκότσης Ηλίας Παπαβασιλείου Βασίλειος

Δεσποτίδης Ιωάννης Παπαφωτίου Αριάδνη

Δινάκης Κωνσταντίνος Ρίζος Σάββας

 Σιαμάγκας Δημήτριος

Δρίγκα Χρυσούλα Ταΐρης Γεώργιος

Ηλιοπούλου Σταλακτή Τερζής Βασίλειος

Ιλανίδου - Βίλλιου Δέσποινα Τουρτούρας Ιωάννης

Καδής Γεώργιος Φαρμάκης Παύλος

ΑΔΑ: 9ΤΖ8Ω10-ΩΛΡ



Καλώτα Παναγιώτα Φωτιάδης Γεώργιος

Καρακολίδης Παναγιώτης Φωτιάδης Στέφανος

Καρασουλτάνη - Σιάκκα Χρυσούλα Χαλκιόπουλος Αλέξανδρος

Καρυπίδης Παύλος Χαραλαμπίδου Παρθένα

Ματθαίου Γεώργιος Χατζηδημητρίου Ιωάννης

Μερετούδης Δημήτριος Χρυσανθίδης Βασίλειος

Μητλιάγκα Βαρβάρα

Παρόντες  (συνδεδεμένοι)  μέσω  της  ηλεκτρονικής  πλατφόρμας  τηλεδιασκέψεων

WEBEX,  ήταν  οι  Δημ.  Σύμβουλοι  κ.κ.:  Γαλάνης  Στέργιος,  Γάτσιος  Ιωάννης,

Ηλιοπούλου  Σταλακτή,  Ματθαίου  Γεώργιος,  Νυχτοπάτης  Γεώργιος,  Παλάζη-

Τσοχατζίδη  Χρυσάνθη,  Πάνου  Σωτηρία,  Φωτιάδης   Γεώργιος,  Χαλκιόπουλος

Αλέξανδρος,  Χατζηδημητρίου Ιωάννης. 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ: 1. Δούκας Γεώργιος, Μέλος.  

   Οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Τοπικών και Δημοτικών Κοινοτήτων, κλήθηκαν

σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 8 του άρθρου 74 του Ν. 4555/2018 και παρών

(συνδεδεμένος) δεν ήταν κανείς.   

   Ο Πρόεδρος του Δ.Σ.,  μετά την διαπίστωση απαρτίας,  κήρυξε την έναρξη του

Δημοτικού  Συμβουλίου,  στην  οποία  ήταν  παρών  ο  Δήμαρχος  κ.  Χρυσάφης

Αλέξανδρος, που κλήθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 6 του άρθρου 74 του Ν.

4555/2018. 

   Στην  αρχή  της  συνεδρίασης  τον  λόγο  πήρε  ο  Δήμαρχος  Σερρών  ο  οποίος

αναφέρθηκε στο μείζον ζήτημα των πράξεων εφαρμογής. 

    Στην συνέχεια έδωσε τον λόγο στην ειδική σύμβουλο του Δήμου κα Γκεντσούδη

Ελισάβετ,  η  οποία  ανέφερε  ότι  οι  πράξεις  εφαρμογής  αποτελούν  ένα  πολύπλοκο

νομικό  ζήτημα  και  κυρίως  ως  προς  την  έκδοση  και  βεβαίωση  των  χρηματικών

καταλόγων. Οι πράξεις εφαρμογής ξεκίνησαν το έτος 2000 και τελείωσαν το 2009,

σύμφωνα με την νομοθεσία έπρεπε να συνταχθούν και να βεβαιωθούν χρηματικοί

κατάλογοι εντός 5ετίας. Το αριθμ. Πρωτ. ΔΤΕ/β/32431/450/31-7-2013 έγγραφο του

Υπουργείου Εσωτερικών ισχυρίζονταν ότι η αποσβεστική ημερομηνία ήταν 20ετία.

Το έτος 2020 εκδόθηκε η 1612/2020 απόφαση του Συμβουλίου της Επικρατείας το

οποίο  έκρινε  ότι  η  εισφορά  υπόκειται  σε  5ετη  αποσβεστική  προθεσμία  προς  την

βεβαίωση. Ακολούθησε το Νομικό Συμβούλιο του Κράτους το οποίο εξέδωσε την

αριθμ. 170/2020 γνωμοδότηση του σύμφωνα με την οποία «α) ο χρόνος παραγραφής

προς είσπραξη των βεβαιωμένων οφειλών των υποχρέων ιδιοκτητών από τις εισφορές

σε χρήμα είναι πενταετής (5) και άρχεται από το τέλος του οικονομικού έτους, εντός

του οποίου έλαβε χώρα η οριστική βεβαίωση αυτών και β) ο χρόνος αποσβετικής

προθεσμίας του δικαιώματος των Ο.Τ.Α. προς βεβαίωση εισφοράς σε χρήμα είναι

πενταετής και άρχεται από το τέλος του οικονομικού έτους, εντός του οποίου έλαβε

χώρα η κύρωση της οικείας πράξης εφαρμογής, με την επιφύλαξη των οριζομένων

εξαιρετικών περιπτώσεων στο β’ εδάφιο της παραγράφου 1 του άρθρου 2 του α.ν.

344/1968, ανεξαρτήτως του χρόνου γέννησης των σχετικών απαιτήσεων των Ο.Τ.Α.,

προ ή μετά τηνν ισχύ του άρθρου 2 του ν. 4315/2014…». 
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    Συνέπεια  των αποφάσεων  και  των  γνωμοδοτήσεων  ήταν  στις  12/01/2022  να

αποσταλεί στον Δήμο Σερρών από το Υπουργείο Εσωτερικών το με αρ. πρωτ. 94670

έγγραφο του ΥΠΕΣ  (αρ. πρωτ. Δήμου Σερρών 1017/12-01-2022) που ανακαλεί το

προηγούμενο που είχε αποσταλεί  το έτος 2013 και  αναφέρει ότι  «α)  σύμφωνα με

νεότερες αποφάσεις των ελληνικών δικαστηρίων (956/2016 ΔΕΦ Αθήνων, 176/2019

ΔΕΦ Χανίων, 2428/2020 ΔΠΡ Αθηνών κ.α.) η εισφορά σε χρήμα του άρθρου 9 ν.

1337/1983 υπόκειται στην πενταετή αποσβεστική προθεσμία της παραγράφου 1 του

άρθρου  2  του  α.ν.  344/1968,  β)  επαναλαμβάνει  το  περιεχόμενο  της  παραπάνω

Γνωμοδότησης ως προς την αποσβεστική προθεσμία και την παραγραφή και τονίζει

την υποχρεωτικότητα αυτής κατόπιν της αποδοχής της από τον αρμόδιο Υπουργό,

καταλήγοντας ότι «…γίνεται αντιληπτή η αναδιάταξη της έννομης τάξης, αναφορικά

με το αντικείμενο του θέματος, σε σχέση με το υπ’ αριθμ. 2 σχετικό έγγραφό της

Υπηρεσίας μας….».

     Μετά την ολοκλήρωση της ενημέρωσης τον λόγο πήρε ο Δήμαρχος, ο οποίος

αναφέρθηκε  στο  πρόβλημα  των  πράξεων  εφαρμογής  το  οποίο  έχει  νομικές  και

οικονομικές προεκτάσεις. Επίσης γνωστοποίησε ότι ο Δήμος θα προβεί στις κάτωθι

ενέργειες:

α) Θα αποστείλει έγγραφα στα αρμόδια Υπουργεία αναφέροντας την κατάσταση που

επικρατεί στον Δήμο Σερρών και ζητώντας οδηγίες. 

β) Θα γίνει ανάθεση σε ορκωτό λογιστή ο οποίος θα διερευνήσει το όλο ζήτημα για

την  ύπαρξη αστοχιών,  τυχόν  διαφυγόντα κέρδη καθώς και  των ποσών που έχουν

εισπραχθεί μέχρι και σήμερα.

  Στη συνέχεια τοποθετήθηκαν οι Δημ. Σύμβουλοι κ.κ.:

-Φωτιάδης  Στέφανος  ο  οποίος  κατέθεσε  ερώτημα  για  το  θέμα  των  πράξεων

εφαρμογής  και  των  κατασχέσεων  εις  χείρας  τρίτου  τις  οποίες  προέβη  ο  Δήμος.

Επίσης ζήτησε οι πράξεις εφαρμογής να έρθουν ως θέμα σε νέα συνεδρίαση για να

λάβουν πλήρη γνώση οι Δημοτικοί Σύμβουλοι.

-  Γκότσης  Ηλίας  ο  οποίος  αναφέρθηκε  στην  απόφαση  του  Εισαγγελέα  ο  οποίος

εξέτασε  το  θέμα  το  έτος  2017  ύστερα  από  ανώνυμη  καταγγελία  και  έθεσε  την

υπόθεση  στο  αρχείο  διότι  δεν  εντοπίστηκαν  τυχόν  αξιόποινες  πράξεις  των

υπαλλήλων.

-  Παπαφωτίου Αριάδνη  η οποία  ανέφερε ότι  το  θέμα είναι  πολύ  σοβαρό και  ότι

καθημερινά δέχεται  πολλές  καταγγελίες  από  τους  πολίτες  οι  οποίοι  καλούνται  να

πληρώσουν για τις  πράξεις  εφαρμογής.  Επίσης  θα συνυπογράψει  το  ερώτημα της

παράταξης του κ.  Φωτιάδη και  περιμένει  να επανέλθει  ως θέμα σε νέο Δημοτικό

Συμβούλιο. 

- Γεωργούλας Αντώνιος ο οποίος ζήτησε να γίνει έλεγχος από το Σώμα Ορκωτών

Ελεγκτών Δημόσιας Διοίκησης και να γίνει ένορκη διοικητική εξέταση.

- Μητλιάγκα Βαρβάρα η οποία ζήτησε να γίνει μια προσεκτική εξέταση του θέματος

και να βρεθεί λύση προς όφελος των Δημοτών. Ο Δήμος θα πρέπει να έχει συνέχεια.

- Καρυπίδης Παύλος ο οποίος ανέφερε ότι υπήρχαν πολλά προβλήματα στις μελέτες

των πράξεων εφαρμογής και αυτό οδήγησε σε πολλές διορθώσεις και ταλαιπωρία των

πολιτών.

- Τερζής Βασίλειος ο οποίος αναφέρθηκε στο ερώτημα που είχε καταθέσει για το ίδιο

θέμα στις 6-12-2021 και χαίρεται που εξετάσθηκε το θέμα.
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- Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.:

- Καδής Γεώργιος, αποχώρησε  πριν την ολοκλήρωση του 1ου θέματος.

- Σιαμάγκας Δημήτριος αποχώρησε  μετά την ολοκλήρωση του 6ου θέματος

- Γαλάνης Στέργιος, αποσυνδέθηκε μετά την ολοκλήρωση του 9ου θέματος.

  Το  Δημοτικό  Συμβούλιο  στην  παραπάνω  συνεδρίασή  του,  στο   7ο θέμα  της

ημερήσιας  διάταξης,  ύστερα από  την  υπ’  αριθμ.   2816/26-01-2022  εισήγηση  του

Τμήματος Περιβάλλοντος της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου, που έχει ως

εξής:

 «  Σας γνωρίζουμε ότι με την υπ΄ αρ. πρωτ.  Α.Π.: 808033(983)/13-12-2021 ΠΕΤ:

2110637127  ανακοίνωση του Περιφερειακού Συμβουλίου της Περιφέρειας Κεντρική

Μακεδονίας, τίθεται σε δημόσια διαβούλευση το με αρ. Πρωτ.: 295601/02-12-2021

διαβιβαστικό  έγγραφο  της  Δ/νσης  Περιβάλλοντος  &  Χωρικού  Σχεδιασμού  της

Αποκεντρωμένης  Διοίκησης  Μακεδονίας  -  Θράκης για  την  γνωμοδότηση  στα

πλαίσια  της  διαδικασίας  περιβαλλοντικής  αδειοδότησης  για  το  έργο

«Εγκατάσταση και  λειτουργία σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας από

δύο (2) φωτοβολταϊκά πάρκα συνολικής ισχύος 311,434 ΜW που προτείνονται

να εγκατασταθούν το Α) Τμήμα Α: ισχύος 90,559 ΜW που βρίσκεται σε έκταση

911,31 στρ. στο αγρόκτημα Αγίου Πνεύματος Δήμου Εμμανουήλ Παππά και ο Φ/

Β σταθμός Β) Τμήμα Β, ισχύος 220,835 ΜW που βρίσκεται σε έκταση 3189,61

στρ. στο αγρόκτημα Οινούσσας και Ελαιώνα του Δήμου Σερρών, και συνοδά

έργα (δύο Υποσταθμοί ανύψωσης τάσης 33/400 kV.

Το έργο ανήκει στην: υποκατηγορία Α2 - Ομάδα 10η: Ανανεώσιμες πηγές ενέργειας ,

με Α/Α 02.

Φορέας υλοποίησης του έργου: ΜΑΓΚΝΑ ΕΝΕΡΓΚΙΑ ΑΝΑΝΕΩΣΙΜΕΣ ΠΗΓΕΣ

ΕΝΕΡΓΕΙΑΣ Α.Ε. με δ.τ. MAGNA ENERGIA S.A

Συλλογή γνωμοδοτήσεων από τους αρμόδιους δημόσιους φορείς και υπηρεσίες και

των  απόψεων  του  κοινού  στο  πλαίσιο  της  δημόσιας  διαβούλευσης  εντός

αποκλειστικής προθεσμίας τριάντα (30) ημερών 14/12/2021 έως 13/01/2022

Αρμόδια Υπηρεσία της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Μακεδονίας – Θράκης είναι η Δ/

νση Περιβάλλοντος & Χωρικού Σχεδιασμού Κ.Μ. 

Υπηρεσία  για  την  παροχή  των  σχετικών  περιβαλλοντικών  στοιχείων  είναι  η

Διεύθυνση Ανάπτυξης και Περιβάλλοντος Π.Ε. Σερρών  ή μπορείτε να βρείτε στη

σελίδα: http  ://  www  .  pkm  .  gov  .  gr  /  default  .  aspx  ?  lang  =  el  -  gr  &  paqe  =491   ».

 

Κατά  την  έναρξη  της  συζήτησης  τον  λόγο  πήρε  ο  Δήμαρχος  Σερρών  ο  οποίος

αναφέρθηκε στην ανάγκη αρνητικής γνωμοδότησης για την μελέτη περιβαλλοντικών

επιπτώσεων του συγκεκριμένου έργου το οποίο είναι από τα μεγαλύτερα έργα που

πρόκειται να γίνει στην Ελλάδα. Η συγκεκριμένη επένδυση αφορά διοικητικά κατά ¾

τον Δήμο Σερρών. Το έγγραφο της Περιφέρειας παραλήφθει από τον Δήμο στις 17-

12-2021 και στάλθηκε για γνωμοδότηση στις 2 Τοπικές Κοινότητες των οποίων οι

γνωμοδοτήσεις  εστάλησαν  στην  επιτροπή  Ποιότητας  Ζωής  και  στην  επιτροπή

Διαβούλευσης. Ο Δήμος δεν καθυστέρησε και  προκειμένου να ενημερωθούν όλοι

ενήργησε με υπευθυνότητα και κίνησε τις διαδικασίες σε όλα τα αρμόδια όργανα. Η

ενημέρωση του Δήμου έγινε τελευταία στιγμή χωρίς να υπάρχει η δυνατότητα μιας

έρευνας από την πλευρά του Δήμου για το θα υπάρξουν περιβαλλοντικές επιπτώσεις.

Η πρόταση του Δημάρχου είναι η αρνητική γνωμάτευση για την μελέτη διότι κανένας

δεν έχει πεισθεί ότι δεν θα υπάρχουν επιπτώσεις στο περιβάλλον.  
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Στην συνέχεια τον λόγο πήραν οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: 

- Φωτιάδης Στέφανος ο οποίος ενημέρωσε το σώμα ότι υπάρχουν προθεσμίες

και έχει  πληροφορίες ότι συνήλθε η επιτροπή της Δ/νση Περιβάλλοντος &

Χωρικού  Σχεδιασμού  Κ.Μ.  η  οποία  έχει  αποφασίσει  θετικά  για  την

πραγματοποίηση του έργου και αυτό αποτελεί προσβολή προς το Δημοτικό

Συμβούλιο.

- Παπαφωτίου Αριάδνη η οποία επιβεβαίωσε ότι σύμφωνα με πληροφορίες της

η απόφαση έχει  παρθεί  και ρώτησε αν θα υπάρξουν ανταποδοτικά για τον

Δήμο. Επίσης θεωρεί ότι ο Δήμος άργησε να φέρει το θέμα. 

- Γάτσιος Αθανάσιος ανέφερε ότι ο Δήμος άργησε από το έργο θα υπάρχουν

περιβαλλοντικές επιπτώσεις και πιθανές επιπτώσεις στην ΔΕΥΑΣ. Επίσης θα

υπάρχουν προβλήματα στην κτηνοτροφία σχετικά με τις επιλέξιμες εκτάσεις.

Τέλος υπάρχει η περίπτωση να μην υπάρξουν ανταποδοτικά οφέλη.

- Γκότσης Ηλίας ανέφερε ότι η παράταξη τίθεται αρνητικά κατά της μελέτης

διότι δεν γνωρίζουμε τις περιβαλλοντικές επιπτώσεις. Η μελέτη είναι ελλιπής

και θα χρειαστούν ακόμη 2 μελέτες.  

- Φαρμάκης Παύλος τάσσεται κατά της επένδυσης γιατί ο τόπος ανήκει στους

πολίτες και δεν θεωρεί ότι θα πρέπει να ανοίξει σε εταιρείες για επενδύσεις.

Συμφωνεί με τις κινητοποιήσεις.

- Χαραλαμπίδου  Παρθένα  ανέφερε  ότι  ο  Δήμος  καθυστέρησε  και  ότι  οι

γνωμοδοτήσεις  θα έπρεπε να είναι  παράλληλες  και  σε περίπτωση που έχει

ληφθεί απόφαση αν προτίθεται ο Δήμος να προσφύγει στον Υπουργό και στο

Συμβούλιο της Επικρατείας.

- Τερζής  Βασίλειος  ανέφερε  ότι  σε  όλη  την  Ελλάδα  υπάρχουν  παρόμοια

προβλήματα με παρόμοιες επενδύσεις. Ο πρωτογενής τομέας έχει μειωθεί.  

Mετά την ολοκλήρωση της συζήτησης το Δημοτικό Συμβούλιο 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ

Α.    Γνωμοδοτεί  αρνητικά για την Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων  για το έργο

«Εγκατάσταση και λειτουργία σταθμού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας από δύο (2)

φωτοβολταϊκά  πάρκα  συνολικής  ισχύος  311,434  ΜW που  προτείνονται  να

εγκατασταθούν το Α) Τμήμα Α: ισχύος 90,559 ΜW που βρίσκεται σε έκταση 911,31

στρ. στο αγρόκτημα Αγίου Πνεύματος Δήμου Εμμανουήλ Παππά και ο Φ/Β σταθμός

Β)  Τμήμα  Β,  ισχύος  220,835  ΜW που  βρίσκεται  σε  έκταση  3189,61  στρ.  στο

αγρόκτημα  Οινούσσας  και  Ελαιώνα  του  Δήμου  Σερρών,  και  συνοδά  έργα  (δύο

Υποσταθμοί ανύψωσης τάσης 33/400 kV».

Β.    Εξουσιοδοτεί  την  Οικονομική  Επιτροπή  του  Δήμου  να  προβεί  σε  όλες  τις

απαιτούμενες  νομικές  ενέργειες,  προκειμένου  να  προσφύγει  κατά  τυχόν  θετικών

αποφάσεων των φορέων αδειοδότησης του έργου.
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Αναθέτει στον κ. Δήμαρχο τις παραπέρα ενέργειες.

            Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.                          Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ.

      ΚΑΤΙΡΤΖΟΓΛΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ                        ΧΡΑΠΑΣ ΠΑΝΤΕΛΗΣ      

                      

                                                                                                ΤΑ ΜΕΛΗ

                                                                               Όπως υπογράφουν στο πρακτικό

         Σέρρες  8 - 02 -2022

          Πιστό Αντίγραφο

   Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΣΕΡΡΩΝ

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΧΡΥΣΑΦΗΣ  

     Μ. Ε. Δ.

O ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ. Σ.           

            

   ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΜΕΤΣΚΑΣ
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